

Editorial (D)

Sehr geehrte Leserinnen und Leser

die vorliegende Ausgabe von JUPITER wird im Oktober 2016 erscheinen, ist aber als zweite Nummer dem Jahr 2014 zugeordnet.

Sie enthält einen längeren Aufsatz von HEINZ FUHRER zu den Platonischen Körpern und ein Autoreferat von CHRISTINA MORATSCHKE, welches auf einen Beitrag bei der deutschsprachigen Mathematiklehrertagung 2014 in Filderstadt (DE) zurückgeht.

Weiter finden Sie drei Beiträge zu Leben und Arbeit von GOTHART ISRAEL und eine Würdigung unseres im Jahr 2014 verstorbenen Kollegen THEO CORNELISSEN.

Das Forum enthält zwei Beiträge von LOU DE BOER. Vielen Dank für dieses Engagement! Gerne können Sie uns auch Ihre Beiträge und Kommentare zukommen lassen.

Liebe Leserinnen und Leser, ich wünsche Ihnen eine anregende Lektüre.

Mit herzlichem Gruss,
Ihr Oliver Conradt

Editorial (E)

Dear Reader

the new issue of JUPITER has been published in October 2016 and was attributed as the 2nd number to the year 2015.

It contains a long article by HEINZ FUHRER about the Platonic Solids, as well as an auto-abstract by CHRISTINA MORATSCHKE, which goes back to a contribution she gave at the German-speaking math teachers conference in Filderstadt (DE) 2014.

In addition you will find three contributions on the life and work of GOTHART ISRAEL, and a short obituary of our in 2014 deceased colleague THEO CORNELISSEN.

The forum contains two contributions by LOU DE BOER. Thank you for this commitment! Please feel free to also share your contributions and comments.

Dear Reader, I hope you will enjoy reading the present issue of JUPITER.

Sincerely Yours,
Oliver Conradt